
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 10. februar 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål P
Ministeren bedes oplyse baggrunden for regeringens beslutning om at udsky-
de de politiske forhandlinger om det nye ejendomsvurderingssystem til efter-
året 2016 herunder om sammenhængen til regeringens kommende 2025-
plan.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF).

På udvalgets vegne

Jens Joel
formand
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